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V súlade s rokovacím poriadkom pre zvolávanie zasadnutí obecného zastupiteľstva podľa § 12 
zákona číslo 369/1990 Zbierky zákonov o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a 
doplnení starosta obce Nižná Slaná na deň 15. decembra 2023 

 

zvolal 
6. zasadnutie Obecného zastupiteľstva 

Obce Nižná Slaná v roku 2023. 
 

Všetci poslanci boli na rokovanie pozvaní a pozvánkami oboznámení s programom rokovania. 

 

Prítomní: 
Starosta obce: Tibor Jerga 
Poslanci OZ: Ján Junger, Beata Jungerová, Branislav Grančák, Stanislav Beňo, 

Adrián Mako, Roman Anderko, Zoltán Tóth, Ondrej Kašai 
 

Neprítomní: 
Poslanci OZ: Ing. Martin Gazdík 
Hlavný kontrolór obce: Ing. Peter Majorčík 
 

Rokovania sa ďalej zúčastnili 5 ľudia podľa prezenčnej listiny zo zasadnutia. 

 

Obecné zastupiteľstvo začalo o 16:05 hod prvým bodom rokovania. 

 

Starosta obce: 

Tibor Jerga   

Overovatelia zápisnice: 

Roman Anderko   

Beata Jungerová   
 

Starosta obce Tibor Jerga otvoril zasadnutie obecného zastupiteľstva, privítal všetkých 
poslancov a hostí a ujal sa jeho vedenia. 
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Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Slanej uznesením číslo 

06/2023/1.1  A. volí 
návrhovú komisiu v zložení: 

Stanislav Beňo, Ján Junger, Andrián Mako 

B. určuje 
B1. zapisovateľa zápisnice: 

Zuzanu Vandrášikovú 

B2. overovateľov zápisnice v zložení: 

Roman Anderko, Beata Jungerová 

 

Hlasovanie poslancov k uzneseniu číslo 06/2023/1.1: 
PRÍTOMNÍ POSLANCI: 8 Junger, Jungerová, Grančák, Beňo, Mako, Anderko, Tóth, Kašai 

ZA: 8 Junger, Jungerová, Grančák, Beňo, Mako, Anderko, Tóth, Kašai 

PROTI: 0  

ZDRŽAL SA: 0  

 
Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Slanej uznesením číslo 

06/2023/1.2  schvaľuje 
program zasadnutia obecného zastupiteľstva podľa priloženej pozvánky 
doplnený o nasledovné body: 

2.1. Žiadosť o poskytnutie dotácie – O-KST Sosna Nižná Slaná 

2.2. Žiadosť o poskytnutie dotácie – Združený cirkevný zbor ECAV 
na Slovensku Nižná Slaná-Kobeliarovo 

4.2. Nadobudnutie nehnuteľného majetku do vlastníctva obce – 
pozemok KN-C č. 790/3 

4.3. Žiadosť o prenájom majetku obce – Lucia Fehérová 

  

Bod rokovania 
č. 1 

Otvorenie zasadnutia 
1. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa 

a overovateľov zápisnice 
2. Program zasadnutia 
3. Kontrola plnenia uznesení 



 

Z Á P I S N I C A  
za zasadnutia obecného zastupiteľstva 
č. 06/2023 dňa 15. 12. 2023 

 
 

strana 3 z 23 

 

Hlasovanie poslancov k uzneseniu číslo 06/2023/1.2: 
PRÍTOMNÍ POSLANCI: 8 Junger, Jungerová, Grančák, Beňo, Mako, Anderko, Tóth, Kašai 

ZA: 8 Junger, Jungerová, Grančák, Beňo, Mako, Anderko, Tóth, Kašai 

PROTI:   

ZDRŽAL SA:   

 
Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Slanej uznesením číslo 

06/2023/1.3  berie na vedomie 
priebežné plnenie uznesení prijatých na predchádzajúcich zasadnutiach 
obecného zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie poslancov k uzneseniu číslo 06/2023/1.3: 
PRÍTOMNÍ POSLANCI: 8 Junger, Jungerová, Grančák, Beňo, Mako, Anderko, Tóth, Kašai 

ZA: 8 Junger, Jungerová, Grančák, Beňo, Mako, Anderko, Tóth, Kašai 

PROTI:   

ZDRŽAL SA:   
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Tibor Jerga pokračoval procedurálnym návrhom na zmenu poradia programu, keď navrhol 
začať zasadnutie obecného zastupiteľstva bodom č.5 – Žiadosť o odstránenie schodov 
k rodinnému domu. Všetci poslanci súhlasili. 

 

Bod rokovania 
č. 5 

Podnety občanov 

1. Žiadosť o odstránenie schodov k rodinnému domu- 
Ján Boroš, Viera Borošová 

 

Tibor Jerga: Bola za mnou Eva Plačková, ktorá si potrebovala doplniť jeden schodík, na 
mieste, kde mala betónové kocky. Počítalo sa s tým, že položí ďalšiu jednu betónovú kocku, 
čím to bude vyriešené. Hneď som  jej povedal, že samozrejme, zo strany obce s tým problém 
nie je, pokiaľ nebude nijakým spôsobom zamedzený prístup občanom na ceste. Napriek tomu 
sa stal skutok iný, nakoľko oni tieto kocky vybetónovali a posledný schodík umiestnili skoro 
až na asfalt miestnej komunikácie. Zapríčinilo sa týmto krokom to, že autá, ktoré prechádzajú 
po ulici a potrebujú sa vyhnúť, sú nútené vyjsť až na ten schodík. Bola vykonaná miestna 
obhliadka, síce bolo všetko zasnežené a zľadovatené, bolo však jasne vidieť, ako posledný 
schodík prečnieva až na ceste. Určite to nie je v poriadku, pretože to prakticky obmedzuje 
občanov prechádzajúcich na tejto ulici motorovými vozidlami. Mrzí ma to, pretože v rámci 
súdržnosti občanov, nepovažujem toto jednanie za férové, nakoľko mi bolo povedané, že sa 
tam položí iba jedna kocka. 

Beata Jungerová: Ona má hranicu svojho pozemku tam, ako je ten múrik? 

Tibor Jerga: Cesta je obecná, nie som si istý, či múrik už zasahuje do obecného pozemku, alebo 
je ešte na hranici jej pozemku. 

Beata Jungerová: Je to teraz určite nebezpečné, pretože akonáhle sa tam stretnú dve autá, už 
sa tam určite nevedia vyhnúť 

Tibor Jerga: Ja som to bol aj predtým pozrieť, naozaj tam boli dve betónové kocky 50 x 50, 
keď aj vetrieska prechádzala, tak to tak nevadilo, či po tej kocke prešla alebo nie. Práve preto, 
keď mi bolo povedané, že sa položí iba ďalšia kocka, nevidel som v tom problém.  

Beata Jungerová: Čiže teraz sú tam riadne betónové schody? 

Borošová Dobruša: Áno, a dokonca 4 betónové schody. 

Beata Jungerová: Aj tie oporné múriky sú z betónu? 

Tibor Jerga: Áno. 

Stanislav Beňo: A to už riadne zamedzuje prístup aj k Borošovcom. 

Viera Borošová: Do nášho dvora sa teraz nedá vôbec vojsť nákladným autom. Predtým to bolo 
tak, že sa stále ten zráz poškodil, ale stále sme to dali do poriadku. Treba prihliadať aj na to, že 
tadiaľ vedie verejný vodovod a máme tam aj vedenie vysokého napätia. Čo ak nastane nejaká 
havária? No nebudú tam vedieť prejsť ani vodári, ani elektrikári.  
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Stanislav Beňo: Každopádne to veľmi vyčnieva od pozemku až ku ceste. 

Beata Jungerová: Keby si aj Slavkovská dala takto urobiť schody až na cestu, tak už tadiaľ 
absolútne nikto neprejde. 

Tibor Jerga: Presne preto to potrebujeme prerokovať, avšak vidíte všetci aké je počasie. My 
sme boli na mieste činu aj s Pragou V3S, aby sme videli či a ako prejde alebo neprejde, avšak 
všetko bolo zamrznuté, bol tam sneh, žiaľ V3S už šmýkalo. Navrhujem, aby sme počkali kým 
nebude priaznivejšie počasie, pozveme aj pani Borošovú a Plačkovú a zistíme presný skutkový 
stav a zaujmeme nejaké stanovisko. Vetriska prejde po tejto ulici cca dvakrát ročne, ja som si 
všimol, že svah bol pravidelne upravený. 

Borošová Dobruša: My sme stále ten svah dali do poriadku svojpomocne, avšak takto to už 
ďalej nejde, nech sa zruší celý ten svah, alebo nájsť nejaké iné riešenie, pretože pani Plačková 
za každým razom chodí a háda sa s nami. Oni prakticky tou bránou ani nechodia, iba keď idú 
vyniesť odpad a plasty, majú prístup z hornej strany, ktorý využívajú. 

Beata Jungerová: Hlavná brána je hore, pokiaľ viem. 

Tibor Jerga: Vyjadrite sa vy, môj návrh je počkať na lepšie počasie a vyriešiť vec na mieste so 
všetkými zúčastnenými. 

Beata Jungerová: A ísť s V3S do dvora a z dvora, aby bolo jasné o čo ide, pretože prečo by 
Borošovci stále upravovať na miestnej komunikácii vzniknuté problémy. Je to nefér tiež. 

Tibor Jerga: Takže pôjdeme na miesto ak bude priaznivejšie počasie a vyriešime celú situáciu 
tak, aby sme nikomu neublížili a aby sme vyhoveli obom zúčastneným stranám a aby bol 
prístup dobrý. 

Viera Borošová: Musím povedať len toľko, že už sme susedmi dlhé roky a predtým nebol 
problém ku nám vojsť. Mali tam urobený prístup aby vedeli vyjsť hore, naraz sa posledné roky 
si tam navozila jeden veľký násyp a ešte si aj schody tam porobili. Bez toho, aby to s nami 
skonzultovala, či to nebude brániť pri vstupe na naše pozemky. 

Borošová Dobruša: Ja nie som veľmi spokojná s týmto riešením, myslela som, že hneď sa 
zaujme nejaké stanovisko. 

Tibor Jerga: Netreba mať obavy, my to poriešime hneď na mieste, vezmeme aj techniku 
a vyriešime celú situáciu k spokojnosti oboch strán. Možno sa nám to podarí aj skôr, v čo aj 
dúfam, že bude priaznivejšie počasie už v januári, oteplí sa a môžeme riešiť hneď, nech je pokoj 
na všetkých stranách. 

Viera Borošová: Napríklad môjmu synovi zakázala parkovať vedľa cesty dole oproti nim, 
pretože tam majú plynomer a môže ho poškodiť. 

Roman Anderko: A tie garáže a pozemky, to sú ich? Dve garáže tam má... 

Beata Jungerová: Sú tam tri garáže. 
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Tibor Jerga: Garáže sú jej, pozemky nie sú obecné, majú viacerých vlastníkov. Aby sme sa 
dohodli, nebudeme do tejto situácie zaťahovať obecné zastupiteľstvo, pretože nevieme kedy 
bude, stretneme sa a najlepšie by bolo, keď sa  dohodneme hneď na obhliadke. 

Beata Jungerová: Áno, pretože znova by dlho čakali, čiže na základe obhliadky, sa hneď budú 
robiť aj opatrenia 

Tibor Jerga: Môžeme sa dohodnúť aj tak, že komisia verejného poriadku spíše hneď zápisnicu, 
ktorú Vám predložia. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Slanej uznesením číslo: 

06/2023/5.1  A. prerokovalo 

žiadosť Jána Boroša a Viery Borošovej doručenej do podateľne obecného 
úradu dňa 20.11.2023. 

B. navrhuje 

ďalšie miestne zisťovanie z dôvodu nemožnosti zistenia skutkového 
stavu kvôli nepriazni počasia. 

C. ukladá 

Komisii verejného poriadku uskutočniť miestnu obhliadku predmetnej 
stavby akonáhle budú prístupné podmienky. 

 

Hlasovanie poslancov k uzneseniu číslo 06/2023/5.1: 
PRÍTOMNÍ POSLANCI: 8 Junger, Jungerová, Grančák, Beňo, Mako, Anderko, Tóth, Kašai 

ZA: 8 Junger, Jungerová, Grančák, Beňo, Mako, Anderko, Tóth, Kašai 

PROTI: 0  

ZDRŽAL SA: 0  
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Bod rokovania 
č. 2 

Rozpočet obce Nižná Slaná 
1. Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Nižná 

Slaná- OKST Sosna Nižná Slaná 
2. Žiadosť o poskytnutie mimoriadnej dotácie z rozpočtu 

obce Nižná Slaná- Združený cirkevný zbor ECAV na 
Slovensku Nižná Slaná-Kobeliarovo 

3. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k rozpočtu obce 
na rok 2024 s výhľadom na roky 2025-2026 

4. Návrh rozpočtu obce na rok 2024 s výhľadom na roky 
2025-2026 

 

Tibor Jerga predniesol výňatok zápisnice zo zasadania  Komisie finančnej, ktorá odporúča vo 
svojej správe schváliť dotáciu vo výške 500 €. 

Beata Jungerová: O-KST Sosna už niečo vyčerpala z dotácie poskytnutej v  roku 2023? Tam 
bolo schválených 1 000 €. 

Tibor Jerga: Áno, vytvorili si webovú stránku, na čo šlo pomerne veľa financií, podľa mňa sú 
to zbytočne vyhodené peniaze. Obecné stránky sú krásne spracované, máme veľa sledovateľov. 

Ja som pozeral aj stránku O-KST Sosna, sú tam nejaké dve-tri aktivity, ktoré boli zrobené, majú 
zopár sledovateľov, možno sa to bude ešte do budúcna šíriť ďalej, ale som toho názoru, že by 
bolo reprezentatívnejšie keby to bolo pod obecnou stránkou. A tá dotácia mohla byť využitá 
lepšie. Chápem však, že to bolo robené v dobrom úmysle, že chceli turisti reprezentovať 
samostatne obec. 

Beata Jungerová: Martin Gazdík tu ani nie je, tak ten oddiel ani nemá možnosť fungovať 
poriadne. 

Stanislav Beňo: Na zasadnutí finančnej komisie sme sa rozprávali a navrhli sme dotáciu vo 
výške 500 € v prvom polroku, a keď sa uvidí, že O-KST Sosna robí akcie pre ľudí 
a reprezentujú obec, tak po tom polroku by si znova požiadali o dotáciu. 

Tibor Jerga: Ja som si tiež prial, teda keď už niekto žiada o tú dotáciu, bol by som rád, aby aj 
pre tú obec niečo venoval. Napríklad nejaká brigáda, alebo chata, niečo sa vyčistí, niečo sa 
opraví. 

Beata Jungerová: Teraz práveže turisti uvádzali vo svojej žiadosti aj čistenie turistických 
chodníkov. 

Tibor Jerga: Povedzme si pravdu, napríklad vyčistenie lúky, stále vykonáva obec, banský 
chodník takisto čistí obec. Ja by som bol veľmi rád, keby sa turisti zapojili a odbremenili obec, 
len musíme to brať reálne. Napríklad bola teraz turistická akcia Po starých banských 
chodníkoch, ale ostala na pleciach mne. Neprišli ani poslanci, neprišli ani turisti, prišlo pár ľudí, 
väčšinou z Rožňavy, z Dobšinej. 

Beata Jungerová: Kým to mal na starosti Ondrej, kým to viedol, tak vtedy turisti pomáhali, 
chodili a robilo sa. Akonáhle to nechal, skončilo to. 



 

Z Á P I S N I C A  
za zasadnutia obecného zastupiteľstva 
č. 06/2023 dňa 15. 12. 2023 

 
 

strana 8 z 23 

 

Tibor Jerga: To áno, ale aj Martin začal dobre, nakoľko chcel. Ale odišiel za prácou, 
momentálne ho nemá kto nahradiť. Ja by som bol rád keby mal nejakého zástupcu, ktorý by 
tieto aktivity riadil. Sami dobre viete, že sa jedná prevažne o sezónnu prácu, môže tam byť rok, 
môže tam byť dva roky, nevieme. A človek mu nechce ukrivdiť, pretože šiel za zárobkom. 
Keby mal pracovnú príležitosť u nás doma, tak neodíde preč. A nemôžeme krivdiť človeku, 
ktorý v živote chce niečo docieliť a nechce tu sedieť na podpore a čakať čo bude. 

Stanislav Beňo: skôr by mali na také aktivity, čo organizuje Nižná Slaná, to je jasné. Ale 
napríklad je aj výstup na Volovec, mohli by zabezpečiť autobus, ktorý odviezol našich občanov 
napríklad do Čučmy za tie peniažky. Skôr takouto formou by som to preferoval. Nech si potom 
žiadajú aj viac, ale videli by sme, že je to prospešné našim občanom. Prípadne urobiť výstup 
na Kráľovu hoľu.  

Tibor Jerga: Také prospešnejšie veci. Ja som za, keď človek chce a buduje si, no musí sa tomu 
venovať. 

Beata Jungerová: O to ide, že nie je záujem. Kým Ondrej ešte bol, viedol tých ľudí, aj strašne 
veľa chodilo. Potom to nechal, no boli sme na každej jednej akcii. 

Tibor Jerga: Ide prevažne o to. Máme tu poslancov, máme tu turistov, ale nikto sa nezapája do 
diania, každý by niečo chcel, ale neurobí pre to nič. Preto som povedal, keď si niekto pýta tú 
dotáciu, nech si ju zaslúži. Napríklad ECAV teraz tiež žiada, ale to vieme, že pani farárka sa 
pomodlí a verejne obci poďakuje, čím ju aj zviditeľní. Alebo máme tu DHZ, ktorí dostali 
dotáciu, ale to vieme, že sa na nich môžeme aj o polnoci spoľahnúť. A toto ma ťahá. Aj 
Martinovi Gallíkovi som povedal, všetci chcete dotáciu, ale propagujte tú obec. Máme všelijaké 
verejné podujatia, na ktorých sa nezúčastňujú, ale všade inde ich vidieť. Len tu ich treba prosiť,, 
aby vystupovali. 

Beata Jungerová: Im sa na tú knihu dalo? 

Tibor Jerga: Áno, ale napríklad sme mali Dni obce, vedel o tom každý pol roka dopredu a on 
potom povie, že jemu nikto nepovedal. Dni obce sú z roka na rok, nie raz za sedem rokov. 

Beata Jungerová: Veď tu bol a potom Komisia kultúry, mládeže a športu zasadala zvlášť 
a robila si program na celý rok, ešte on zastupoval Martina gazdíka, nakoľko on ešte celkom 
dobre nevedel čo môže a čo nie, a Ing. Gallík pomáhal s tým programom. 

Stanislav Beňo: Aj napríklad mesiac úcty k starším, Mikuláš, takisto mohli vystúpiť s krátkym 
programom. 

Tibor Jerga: Programu počas celého roka v obci je až, až. Podľa mňa je potrebné aj do budúcna 
uvažovať nad tým, že pokiaľ niekto aj žiada o dotáciu, nech je tam aspoň podmienka, že budú 
súčinní aj s obcou a niečo pre tú obec aj urobia. Sem-tam, napríklad nejaká brigádka, nech je 
vidieť, že je tam chuť na spoluprácu s obcou. 

Zuzana Vandrášiková: Ondrej by nechcel prevziať späť O-KST Sosna? 

Beata Jungerová: Už určite nie, má už aj svoj vek. Kým bol mladší, dalo sa, ale teraz už nie. 

Stanislav Beňo: Najlepšie by bolo podchytiť mladých. 

Beata Jungerová: Preto aj Ondrej predal mladším, ktorí majú okolo seba určitý okruh ľudí, 
ktorých by vedeli potiahnuť. 
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Tibor Jerga: Vráti sa Martin a porozprávame sa, ako to vidí on, predsa len najlepšie keď tu 
bude s nami, bude sa nám vedieť vyjadriť. A kým takto sedíme, aby som nezabudol, chcem sa 
opýtať, na Silvestra sa stretneme na obecnom úrade? Pýtam sa Vás preto, že stále keď prídem, 
je tu jeden, dvaja poslanci, či teda tento rok prídete, aby som tu nesedel zase sám. Prídeme 
a dáme si prípitok s občanmi, či zostaneme doma a urobí sa iba rozhlasová relácia. 

Beata Jungerová: Ja idem do Rožňavy k rodine, nakoľko muž bude v robote, aby som nebola 
sama. 

Stanislav Beňo: Minulý rok sme tu boli dvaja, či traja. 

Branislav Grančák: Ja mám na Silvestra malú u seba, čiže nemôžem. 

Roman Anderko: No ohňostroj asi aj tak nebude a nikto nevie, či nepríde nejaká návšteva 
a každý chce byť s rodinou. 

Stanislav Beňo: Bolo by to zbytočne vyhodených 500 €. 

Tibor Jerga: Takže zostávame doma. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Slanej uznesením číslo: 

06/2023/2.1  A. prerokovalo 

žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Nižná Slaná vo výške 
1000 Eur, podanú žiadateľom OKST Sosna Nižná Slaná, v zastúpení Ing. 
Martinom Gazdíkom 

B. schvaľuje 

poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Nižná Slaná vo výške 500 Eur, 
podanú žiadateľom OKST Sosna Nižná Slaná, s tým, že O-KST Sosna 
môže v priebehu roka požiadať o dodatočnú dotáciu 

C. navrhuje  

predmetné výdavky reflektovať v 1.zmene rozpočtu obce Nižná Slaná na 
rok 2024 

D. ukladá 

podpis Zmluvy  o poskytovaní dotácie medzi účastníkmi OKST Sosna 
Nižná Slaná  a obcou Nižná Slaná. 

 

Hlasovanie poslancov k uzneseniu číslo 06/2023/2.1: 
PRÍTOMNÍ POSLANCI: 8 Junger, Jungerová, Grančák, Beňo, Mako, Anderko, Tóth, Kašai 

ZA: 8 Junger, Jungerová, Grančák, Beňo, Mako, Anderko, Tóth, Kašai 

PROTI:   

ZDRŽAL SA:   
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K bodu neboli žiadne pripomienky. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Slanej uznesením číslo: 

06/2023/2.2  A. prerokovalo 

žiadosť o poskytnutie mimoriadnej dotácie z rozpočtu obce Nižná Slaná 
vo výške 300 Eur, podanú žiadateľom Združený cirkevný zbor ECAV na 
Slovensku Nižná Slaná- Kobeliarovo, v zastúpení Mgr. Ľubicou 
Štefanidesovou, námestnou farárkou, Ing. Marianom Turicom, 
zborovým dozorcom, Boženou Kolesárovou, zborovou dozorkyňou 

B. schvaľuje 

poskytnutie mimoriadnej dotácie z rozpočtu obce Nižná Slaná vo výške 
300 Eur, podanú žiadateľom Združený cirkevný zbor ECAV na 
Slovensku Nižná Slaná-Kobeliarovo 

C. navrhuje 

predmetné výdavky reflektovať v 1.zmene rozpočtu obce Nižná Slaná na 
rok 2024 

D. ukladá 

podpis Zmluvy  o poskytovaní dotácie medzi účastníkmi Združený 
cirkevný zbor ECAV na Slovensku Nižná Slaná-Kobeliarovo a obcou 
Nižná Slaná. 

 

Hlasovanie poslancov k uzneseniu číslo 06/2023/2.2: 
PRÍTOMNÍ POSLANCI: 8 Junger, Jungerová, Grančák, Beňo, Mako, Anderko, Tóth, Kašai 

ZA: 8 Junger, Jungerová, Grančák, Beňo, Mako, Anderko, Tóth, Kašai 

PROTI:   

ZDRŽAL SA:   

 
K bodu neboli pripomienky. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Slanej uznesením číslo: 

06/2023/2.3  berie na vedomie 
stanovisko hlavného kontrolóra obce Nižná Slaná k rozpočtu obce na rok 
2024 s výhľadom na roky 2025-2026 
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Hlasovanie poslancov k uzneseniu číslo 06/2023/2.3: 
PRÍTOMNÍ POSLANCI: 8 Junger, Jungerová, Grančák, Beňo, Mako, Anderko, Tóth, Kašai 

ZA: 8 Junger, Jungerová, Grančák, Beňo, Mako, Anderko, Tóth, Kašai 

PROTI:   

ZDRŽAL SA:   

 
K bodu neboli žiadne pripomienky. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Slanej uznesením číslo: 

06/2023/2.4  A. prerokovalo 

návrh rozpočtu na roky 2024 s výhľadom na roky 2025 až 2026 
a zohľadnilo všetky pripomienky k rozpočtu. 

B. rozhoduje 

v zmysle § 4 ods. 5 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 
územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov o 
neuplatňovaní programu obce v rozpočte na roky 2024 – 2026. 

C. schvaľuje 

rozpočet obce Nižná Slaná na rok 2024 v členení na hlavné ekonomické 
kategórie v zmysle materiálu č. 06/2023/2.2 na zasadnutie obecného 
zastupiteľstva. 

D. berie na vedomie 

rozpočet obce Nižná Slaná na roky 2025 až 2026 v členení na hlavné 
ekonomické kategórie v zmysle materiálu č. 06/2023/2.2 na zasadnutie 
obecného zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie poslancov k uzneseniu číslo 06/2023/2.4: 
PRÍTOMNÍ POSLANCI: 8 Junger, Jungerová, Grančák, Beňo, Mako, Anderko, Tóth, Kašai 

ZA: 8 Junger, Jungerová, Grančák, Beňo, Mako, Anderko, Tóth, Kašai 

PROTI:   

ZDRŽAL SA:   
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Bod rokovania 
č. 3 

Všeobecne záväzné nariadenia a predpisy 
1. Všeobecne záväzné nariadenie obce Nižná Slaná č. 

07/2023 o nakladaní s odpadmi na území obce Nižná 
Slaná 

2. Všeobecne záväzné nariadenie obce Nižná Slaná č. 
08/2023 o miestnom poplatku za komunálne odpady 
a drobné stavebné odpady 

3. Všeobecne záväzné nariadenie obce Nižná Slaná č. 
09/2023 o mieste a čase zápisu do základnej školy 
s materskou školou a výške príspevku na čiastočnú 
úhradu nákladov a podmienky úhrady v školskej jedálni 

 

K bodu neboli žiadne pripomienky. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Slanej uznesením číslo: 

06/2023/3.1.  A. prerokovalo 

návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Nižná Slaná č. 07/2023 
o nakladaní s odpadmi na území obce Nižná Slaná a pripomienky, ktoré 
boli k návrhu vznesené. 

B. uznáša sa 
na znení Všeobecne záväzného nariadenia obce Nižná Slaná č. 07/2023 
o nakladaní s odpadmi na území obce Nižná Slaná v zmysle materiálu č. 
06/2023/3.1 na zasadnutie obecného zastupiteľstva obce Nižná Slaná. 

C. ukladá 
vyhlásenie nariadenia v zmysle § 6 ods. 8 zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení na centrálnej úradnej elektronickej tabuli. 

 

Hlasovanie poslancov k uzneseniu číslo 06/2023/3.1: 
PRÍTOMNÍ POSLANCI: 8 Junger, Jungerová, Grančák, Beňo, Mako, Anderko, Tóth, Kašai 

ZA: 8 Junger, Jungerová, Grančák, Beňo, Mako, Anderko, Tóth, Kašai 

PROTI:   

ZDRŽAL SA:   

 
Tibor Jerga: V prvotnom návrhu VZN sme navrhovali zvýšenie poplatku na 23 € na osobu. 
Finančná komisia však na svojom zasadnutí navrhla zvýšiť tento poplatok na sumu 25 € na 
osobu.  

Zoltán Tóth: Aj tak je to málo, pretože ani táto suma nepokryje celkové náklady, tak aspoň 
toľko. 
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Stanislav Beňo: Náklady by pokryla suma 35 € na osobu. 

Beata Jungerová: Čo s neplatičmi? Pretože poctiví ľudia, ktorí si svedomito tieto poplatky 
platia, ako napríklad ja, na týchto neplatičov doplácajú. Tak čo s tými neplatičmi, čo už roky 
neplatia? 

Tibor Jerga: Chronických neplatičoch nemáme veľa. 

Zuzana Vandrášiková: Zoznam neplatičov som predložila pred posledným zastupiteľstvom. 

Stanislav Beňo: Aj to sme preberali na zasadnutí komisie, že v roku 2024 budeme musieť 
nejakým spôsobom označiť nádoby na odpad. 

Tibor Jerga: Áno, priebežne sa budeme aj tomuto venovať v budúcom roku, pretože my 
musíme nejakým spôsobom ušetriť, pretože v Ďalšom roku budeme platiť aj 50 €. 

Roman Anderko: Napríklad číslo domu môže byť vyznačené na nádobe. 

Tibor Jerga: To je málo, ja si to skôr predstavujem formou nejakého čipu, napríklad príde 
zberné auto, načíta čip, keď je nádoba registrovaná a čip mu pípne, berie, ak nie, neberie. Bude 
sa ešte ohľadom tohto problému robiť osveta, každému bude písomne doručené poučenie 
a vysvetlenie, aby nikto nemohol povedať, že sa nedozvedel potrebné informácie. Toto pôjde 
do každej domácnosti, tam budú pokyny a informácie o vývoze. Takisto bude aj kalendár 
zameraný na separáciu odpadu a budú pekne vyznačené vývozné dni. Takisto bude v kalendári 
vyznačené, kedy bude zvoz konárov. Tieto sa budú vyvážať len v určené dni napríklad v marci 
a októbri. Pokiaľ budeme vidieť, že niekto takýto odpad bude ukladať pred svoj dom mimo 
týchto vývozných termínov, bude riadne sankcionovaný. Áno, odpad odpratať vieme pomocou 
obecnej V3S, môže si takúto službu objednať ktokoľvek avšak za poplatok. Pokiaľ niekto odpad 
naskladá bez objednávky V3S a mimo vývozných dní, áno, vieme aj tento odpratať, avšak 
takýto odvoz bude riadne dotyčnému vyfakturovaný, plus bude sankcionovaný. Máme na to 
komisiu verejného poriadku, ktorá bude na to dohliadať. Máme aj kamerový systém, ktorý bude 
nápomocný. Chcem poprosiť aj všetkých poslancov, aby nenechávali tieto problémy na mojich 
pleciach. Ste tu ako zástupcovia ľudu a nepáči sa mi, že ani jeden poslanec sa k ničomu 
nevyjadrí, nič nevyrieši, len urguje starostu aby robil poriadok a otočia hlavu na druhú stranu. 
Všetko je potrebné riešiť za horúca. Vidíte odpad, nabehnete, upozorníte. Pokiaľ občan nebude 
reflektovať, už nabehne Komisia verejného poriadku, ktorá zaujme stanovisko a dá občanovi 
termín na odpratanie. Ak ani toto nepomôže, príde V3S, ktorá odpad odprace, občan dostane 
domov faktúru, tým to hasne. Pokiaľ nastane situácia, že občan si ani tú faktúru nevyplatí, pôjde 
na exekúciu. Jednoducho, je potrebné to riešiť radikálne. 

Ešte čo sa týka komunálneho odpadu, chceme urobiť stanoviská na kontajnery, ktoré budú na 
kľúč. Ak si to občania naplnia, majú možnosť si na obecnom úrade zakúpiť čierne odpadové 
vrecia. Cena jedného vreca bude 3 eurá, nakoľko náklady na vývoz jedného vreca sú presne 
v tejto sume. Občania si môžu zakúpiť vriec koľko chcú, ale už máme istotu, že obec na to 
doplácať nebude. 

Roman Anderko: Napríklad, ako teraz cez sviatky, v každej domácnosti bude odpadu viac, tak 
prídu na úrad a môžu si vrecia na odpad zakúpiť. 

Beata Jungerová: Čiže teraz to bude s nádobami tak, že jedna nádoba na jeden dom? 
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Tibor Jerga: Jedna nádoba na jednu domácnosť 

Beata Jungerová: Čiže napríklad moja svokra ak býva s nami, bude mať tiež svoju nádobu? 

Stanislav Beňo: Áno, pretože ste dve domácnosti. Napríklad v jednom dvore môžu žiť rodičia, 
s deťmi, ale každý má už svoju domácnosť, tak budú mať dve nádoby. 

Ján Junger: A ak býva v jednej domácnosti napríklad 5 ľudí? 

Zuzana Vandrášiková: Toto je potrebné ešte doriešiť. 

Tibor Jerga: Musíme určite niečo vymyslieť, ak je mi jedna kuka málo, tak si zakúpim ten 
mech. Ale my  jednoznačne potrebujeme, aby sa ľudia naučili separovať. Poviem Vám pravdu, 
tiež doma som začal svedomito separovať, a neverili by ste, koľko odpadu dám bokom do 
plastov a papiera. Priznám sa, tiež hocikedy som mal dva nádoby vyložené, pretože mám deti, 
príde návšteva a podobne, teraz to už pekne viem skorigovať. 

Ondrej Kašai: V rodinných domoch ešte dobre, ale v takých bytovkách, alebo napríklad 
kontajner na sklo pred učňovkou, tak tam je všetko. Bolo by to dať tiež pod kamery, vieme aj 
my skontrolovať, či je tam iba sklo, alebo je tam hodený iný odpad, len potrebujeme vedieť 
a vidieť na kamerách, kto to spôsobil. 

Tibor Jerga: Kamerový systém máme, preto treba len upozorniť. 

Ján Junger: Aj v Kobeliarove napríklad majú nádoby aj na zmesový odpad, aj na sklo, aj na 
plasty. Teraz im dávali ešte nové nádoby na plechovky a krabice od mlieka. To máte už tri 
kontajnery tým pádom, ktoré môžu využívať mimo komunálneho odpadu. 

Stanislav Beňo: Aj u nás máme na všetko nádoby, ale čudovali by ste veľmi, napríklad bol na 
našej ulici dodatočný vývoz, no ako brali  tie odpadové vrecia čo sme dostávali od obecného 
úradu a hádzali do auta, no tak tam to teda štrngalo. To by ste museli počuť. Ja som si myslel, 
že prišli pre sklo, čo tak to rinčalo. A tomto to je, pretože kontajner na sklo je po ceste, na 
zastávke. No ale dajú to do komunálneho odpadu. 

Zuzana Vandrášiková: Navrhujem, aby sme sa vrátili k schvaľovaniu samotného VZN. Viete 
dobre, že sme pre obyvateľov obce pripravili aj verejné zhromaždenie, žiaľ s veľmi slabou 
účasťou. Ľudia proste neprišli. Zo strany obce bol záujem naučiť občanov ako postupovať, tak 
aby obec nemusela tento poplatok zvyšovať. No žiaľ.... 

Tibor Jerga: Záujem nebol, sám som si robil prieskum, všade pôjde od budúceho roka poplatok 
za odpad hore. A v ďalšom roku aj dvojnásobne. A viete sami dobre, že ja som proti zvyšovaniu, 
ale vidím, že je to na bode mrazu a nevieme sa pohnúť ďalej. Bolo navrhnuté zvýšenie o tri 
Eurá, tak keď bude aj o päť Eur, aj tak nám to nepomôže. Budeme však prísne kontrolovať 
vývozy, máme teraz aj Miestnu občiansku a preventívnu službu, aj vás poslancov, a budeme 
dbať aby bol v dedine poriadok, a aby obec stále nedoplácala. Kamerový systém dáme aj do 
hluchých miest, aby sme vedeli, kto kde vláči odpad. Budeme dávať pozor na čierne skládky.  

Nikomu by sa predsa nepáčilo, keby sme toho roku zdvihli poplatok na 40 Eur . 

Ján Junger: Ešte by bolo predsa len doriešiť tie viacčlenné domácnosti, od ktorých poplatok 
príde, ale nádoby im nestačia. 
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Beata Jungerová: Alebo napríklad dôchodcov, čo sú sami. Dôchodca predsa nemá toľko 
odpadu, ako napríklad 4-členná rodina s dvomi deťmi. Čiže tá rodina by mala mať aspoň dve 
nádoby. 

Tibor Jerga: My sme uvažovali, že ideálny stav by bolo jedna nádoba na trojčlennú rodinu. 

Ján Junger: Tak by to asi aj cenovo vychádzalo. 

Tibor Molnár: Aj u nás v Betliari sme mali zasadnutie obecného zastupiteľstva, kde sme 
rozoberali túto tému. Tiež sa dohodlo tak, že bude 1 nádoba na trojčlennú domácnosť, plus keď 
občan chce ďalšiu nádobu, vyplatí poplatok plus 50 Eur ročne za ďalšiu nádobu. Alebo si tiež 
zakúpia odpadové vrecia. Tiež sa mi niekedy, že nazbieram viac odpadu, tak si zájdem kúpiť 
vrece a vybavené. Alebo si môžem na celý rok zakúpiť nádobu za 50 Eur.  

Tibor Jerga: Presne takto sme aj my zhodli, platilo by, jedna nádoba pre trojčlennú rodinu, ak 
potrebuješ viac, kúpiš si odpadové vrece. 

Stanislav Beňo: Najhoršie je to, že ľudia ak vyložia nádobu a na túto nádobu naukladajú 
všelijaký bordel vo všelijakých vreciach, Brantner to zoberie. A obec to doplatí. 

Tibor Jerga: Toto sme už s Brantnerom riešili, budú brať len odpadové vrecia z obecného 
úradu. Nádoby budú označené, neoznačenú nádobu nevezmú. 

Branislav Grančák: Najlepšie by bolo nejaké nálepky na nádoby. 

Tibor Jerga: Áno, niečo také, čo sa nedá len tak doma vyrobiť. 

Zuzana Vandrášiková: V budúcom roku budú chlapi z MOaPS chodiť s vývozným autom 
každý jeden výjazd a budú značiť presne na akom súpisnom čísle sa vyviezlo koľko nádob. 
Budeme presne vedieť odkiaľ sa koľko vyviezlo. Bude to pre nás aj príprava na rok 2025, ak 
by ste sa rozhodli pre množstvový zber komunálneho odpadu, aby správca dane mal potrebné 
podklady. A z druhej strany, aj pre kontrolu došlých faktúr od zbernej spoločnosti. 

Stanislav Beňo: Na faktúre napríklad vypočítajú zber 280 nádob, avšak odkontrolované to nie 
je. 

Ondrej Kašai: Aj škola tvorí odpad... 

Zuzana Vandrášiková: Škole každý mesiac fakturujeme vývoz odpadu. 

Ondrej Kašai: No ale tam je hrozný bordel. Nemyslím školu v obci, ale na závode. 

Zuzana Vandrášiková: Pôjdeme to skontrolovať 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Slanej pozmeňujúcim návrhom číslo: 

06/2023/3.2.1  navrhuje 

zmenu znenia Všeobecne záväzného nariadenia obce Nižná Slaná č. 
08/2023 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 
odpady: 

§ 5, ods. 1, písm a) sa mení a nahrádza nasledovne: 

„sadzba paušálneho poplatku je 0,0685 € za osobu a kalendárny deň;“. 
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Hlasovanie poslancov k pozmeňovaciemu návrhu číslo 06/2023/3.2.1 
PRÍTOMNÍ POSLANCI: 8 Junger, Jungerová, Grančák, Beňo, Mako, Anderko, Tóth, Kašai 

ZA: 8 Junger, Jungerová, Grančák, Beňo, Mako, Anderko, Tóth, Kašai 

PROTI:   

ZDRŽAL SA:   

 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Slanej uznesením číslo: 

06/2023/3.2  A. prerokovalo 

návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Nižná Slaná č. 08/2023 o 
miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady a 
pripomienky, ktoré boli k návrhu vznesené. 

B. uznáša sa 
na znení Všeobecne záväzného nariadenia obce Nižná Slaná č. 08/2023 
o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 
v zmysle materiálu č. 06/2023/3.2 na zasadnutie obecného zastupiteľstva 
obce Nižná Slaná a v zmysle pozmeňovacieho návrhu č.06/2023/3.2.1 

C. ukladá 
vyhlásenie nariadenia v zmysle § 6 ods. 8 zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení na centrálnej úradnej elektronickej tabuli. 

 

Hlasovanie poslancov k uzneseniu číslo 06/2023/3.2: 
PRÍTOMNÍ POSLANCI: 8 Junger, Jungerová, Grančák, Beňo, Mako, Anderko, Tóth, Kašai 

ZA: 8 Junger, Jungerová, Grančák, Beňo, Mako, Anderko, Tóth, Kašai 

PROTI:   

ZDRŽAL SA:   

 
K bodu neboli žiadne pripomienky. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Slanej uznesením číslo: 

06/2023/3.3  A. prerokovalo 

návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Nižná Slaná č. 09/2023 o 
mieste a čase zápisu do základnej školy s materskou školou a o výške 
príspevku na čiastočnú úhradu nákladov a podmienky úhrady v školskej 
jedálni a pripomienky, ktoré boli k návrhu vznesené. 

B. uznáša sa 
na znení Všeobecne záväzného nariadenia obce Nižná Slaná č. 09/2023 
o mieste a čase zápisu do základnej školy s materskou školou a o výške 
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príspevku na čiastočnú úhradu nákladov a podmienky úhrady v školskej 
jedálni v zmysle materiálu č. 06/2023/3.3 na zasadnutie obecného 
zastupiteľstva obce Nižná Slaná. 

C. ukladá 
vyhlásenie nariadenia v zmysle § 6 ods. 8 zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení na centrálnej úradnej elektronickej tabuli. 

 

Hlasovanie poslancov k uzneseniu číslo 06/2023/3.3: 
PRÍTOMNÍ POSLANCI: 8 Junger, Jungerová, Grančák, Beňo, Mako, Anderko, Tóth, Kašai 

ZA: 8 Junger, Jungerová, Grančák, Beňo, Mako, Anderko, Tóth, Kašai 

PROTI:   

ZDRŽAL SA:   
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Bod rokovania 
č. 4 

Kúpa, predaj a prenájom 
1. Zmena podmienok nájomnej zmluvy: Simona Žori          

( Kaderníctvo) 
2. Nadobudnutie nehnuteľnosti do vlastníctva obce Nižná 

Slaná 
3. Žiadosť o prenájom majetku obce – Lucia Fehérová 

 

Tibor Jerga vysvetľuje, že kaderníctvu sa zmenila výmera, nakoľko sa v týchto priestoroch 
vybudoval nový sklad CO, čiže sa jej o 7 m2 znížila výmera. Toto sa vlastne len odpočíta z ceny 
nájmu. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Slanej uznesením číslo: 

06/2023/4.1  A. schvaľuje 

zmenu podmienok Zmluvy o nájme nebytových priestorov č. 
ONS/07/2023 z dôvodu zmeny vo využití priestoru, ktorý obec Nižná 
Slaná ako prenajímateľ potrebuje využívať iným pre iné účely, než je 
definované v zmluve, pričom sa jedná o plochu o výmere 7 m2. Zmeny 
budú vykonané formou Dodatku č. 1 k Zmluve o nájme nebytových 
priestorov č. D1-ONS/07/2023 uzatvorenej medzi zmluvnými stranami: 

Prenajímateľ: 

Obec Nižná Slaná, Námestie SNP 54/5, 049 23 Nižná Slaná, IČO: 
00328596 

Nájomca: 

Simona Žori, Rožňavská cesta 180/20, 049 21 Betliar, IČO: 
52597598 

B. ukladá 

uzatvorenie Dodatku č. 1 k Zmluve o nájme nebytových priestorov č. 
D1-ONS/07/2023 medzi zmluvnými stranami. 

 

Hlasovanie poslancov k uzneseniu číslo 06/2023/4.1: 
PRÍTOMNÍ POSLANCI: 8 Junger, Jungerová, Grančák, Beňo, Mako, Anderko, Tóth, Kašai 

ZA: 8 Junger, Jungerová, Grančák, Beňo, Mako, Anderko, Tóth, Kašai 

PROTI:   

ZDRŽAL SA:   

 
Tibor Jerga: Peter Seman predáva dom a sťahuje sa do Koceľoviec. Je vlastníkom parcely na 
ktorej stojí zastávka. Nakoľko máme rozpracovaný projekt na obnovu zastávok, potrebujeme 
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tú nehnuteľnosť odkúpiť, pretože vzhľadom na to, že nie je vlastníctvom obce, nedá sa tam ani 
investovať. Peter súhlasil s odpredajom za sumu 1000 eur 

Branislav Grančák: Mne ale tá suma nevychádza, obec zvyčajne kupuje okolo 3,30 Eur za m2. 

Tibor Jerga: Tak oni chceli tých 1000 Eur, je na Vás, či schválite. V tomto prípade obec 
nepredáva aby stanovila cenu, obec odkupuje, cenu si určuje predávajúci. A poviem pre príklad, 
zhodou okolností Peter, nakoľko chce predať dom a neboli vysporiadané pozemky, chcel kúpiť 
od Pukanského 100 m2 záhrady a pýtal od neho 5 000 eur. 

Ján Junger: Aj mne sa stalo, keď som chcel odkúpiť záhradu a pýtali odo mňa 18 Eur/m2. 

Tibor Jerga: Popravde, ja som cenu ani neprepočítal, taký bol návrh od predávajúceho, tak sme 
to predložili zastupiteľstvu. Jedná sa o verejný záujem, bude to slúžiť občanom. Nechcel by 
som, aby sme dostali do situácie, že príde dobrý projekt a my sa nebudeme vedieť pohnúť. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Slanej uznesením číslo: 

06/2023/4.2   A. schvaľuje 

nadobudnutie nehnuteľnosti do vlastníctva obce nasledovne: 

Predávajúci: Peter Seman, Mierová 1037/3, 049 23 Nižná Slaná- 
Nižnoslanská Baňa 

Kupujúci: Obec Nižná Slaná, Námestie SNP 54/5, 049 23 Nižná 
Slaná 

Predmet kúpy:  

Kúpna cena: 1 000 Eur 

B. ukladá 
uzavretie kúpnej zmluvy medzi Petrom Semanom a obcou Nižná Slaná 

 

Hlasovanie poslancov k uzneseniu číslo 06/2023/4.2: 
PRÍTOMNÍ POSLANCI: 8 Junger, Jungerová, Grančák, Beňo, Mako, Anderko, Tóth, Kašai 

ZA: 8 Junger, Jungerová, Grančák, Beňo, Mako, Anderko, Tóth, Kašai 

PROTI:   

ZDRŽAL SA:   

 
Tibor Jerga: Lucia Fehérová chce v týchto priestoroch prevádzkovať bar. 

Branislav Grančák: V žiadosti napísala, že si zistila aj ceny prevádzkových nákladov, tak asi 
vie do čoho chce ísť. Ja by som povedal, áno, nech to skúsi, keby to vyšlo, obci príde aspoň 
každý mesiac nejaký ten nájom. 

Tibor Jerga: My sme chceli pod obcou prevádzkovať bar pôvodne. 

register: 
parcelné 
číslo: 

výmera: druh pozemku: 

KN-C 790/3 244 m2 zastavaná plocha a nádvorie 
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Branislav Grančák: Obec by mohla stratiť možno, keby to prevádzkovala sama, ak nebude 
tržba, zamestnancov bude treba aj tak vyplatiť, čiže obec by bola v strate. Takto by to bol aspoň 
ten nájom istý a nestálo by to obec nič. 

Tibor Jerga: Za skúšku nedáme nič. 

Branislav Grančák: Tak na tomto obec môže len získať. 

Tibor Jerga: Keby sme to chceli zobrať pod obec, už treba znova investovať, pretože vnútri nie 
je nič. Ide len to, aby nám nájomník nezabránil v dotácii na obnovu. Pretože toto sa stalo aj pri 
budove kolkárne, kde nám prišlo vyjadrenie, že obec nemá nárok na dotáciu, nakoľko je 
v budove nájomník. A na kultúrny dom máme projekt pripravený. 

Ja som tiež za, len aby nám nezamietli projekt. Je to taká dvojsečná zbraň. Chceme pomôcť aj 
obyvateľom, aj obci, ale na druhej strane kultúrny dom potrebuje rekonštrukciu ako soľ. 

Branislav Grančák: Je možné, že aj projekt nevyjde na kultúrny dom? 

Tibor Jerga: No s tými projektami je to strašné, začarovaný kruh, furt niečo nie je v poriadku, 
stále na niečo čakáme a nevieme sa pohnúť z miesta. 

Stanislav Beňo: Možno by sa dalo s ňou dohodnúť a ošetriť zmluvou, že pokiaľ by vyšiel 
projekt, ukončí sa na čas obnovy nájomná zmluva. 

Branislav Grančák: Takto by to možno šlo, vysvetliť jej poriadne aby vedela do čoho ide 
a ošetriť to zmluvne. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Slanej uznesením číslo: 

06/2023/4.3  A. prerokovalo 

žiadosť o prenájom nehnuteľnosti – nebytového priestoru vo vlastníctve 
obce, ktorá bola doručená do podateľne Obecného úradu v Nižnej Slanej 
dňa 13. 12. 2023 nasledovne: 

Žiadateľ: 

Lucia Fehérová, Kobeliarovo 1, IČO: 55566138 

Nehnuteľnosť: 

Jedná sa o nebytový priestor nachádzajúci sa v k. ú. Nižná Slaná, 
v obci Nižná Slaná v stavbe zapísanej na LV č. 530, a to: 

súpisné 
číslo: 

na parcele 
KN-C: 

druh 
stavby: 

popis stavby: 

87 576/3 10 rodinný dom 
nachádzajúca sa na pozemku 

register: parcelné 
číslo: 

výmera2: druh pozemku: 

KN-C 576/3 191 m2 zastavaná plocha a nádvorie 
Účel prenájmu: 

Prenájom za účelom otvorenia prevádzky baru. 
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B. žiada 

o zverejnenie zámeru prenájmu nebytového priestoru vo vlastníctve obce 
Nižná Slaná pre nájomcu, ktorým je žiadateľ, na centrálnej úradnej 
elektronickej tabuli a na mieste v obci obvyklom podľa § 9aa, ods. 1 
zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších zmien 
a predpisov a podľa § 4b, ods. 5, písm. c) Zásad hospodárenia 
s majetkom obce Nižná Slaná. 

 

Hlasovanie poslancov k uzneseniu číslo 06/2023/4.3: 
PRÍTOMNÍ POSLANCI: 8 Junger, Jungerová, Grančák, Beňo, Mako, Anderko, Tóth, Kašai 

ZA: 8 Junger, Jungerová, Grančák, Beňo, Mako, Anderko, Tóth, Kašai 

PROTI:   

ZDRŽAL SA:   
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Bod rokovania 
č. 6 

Rôzne 

 

V rámci bodu rôzne neboli vznesené žiadne podnety či témy. 
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Bod rokovania 
č. 7 

Ukončenie rokovania 

 

Tibor Jerga poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil zasadnutie obecného 
zastupiteľstva v Nižnej Slanej o 17:50 hod. 
 


